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Appendix-2 
 

Continuation of women and girls I was set up with in McGraw Casern, whereby some of them 

could be men in disguise as women/girls 

 

1. A Spanish woman who worked with me in the so called mess hall, where the soldiers eat. She was 

40-50 years old and had a lot of similarities in her look with Elham Baroudi and Wallis the 

Duchess of Windsor the wife of my uncle King Edward VIII, which is among others very visible 

larger lower lip. Many in the mess hall, mainly soldiers letterly pushed me to have sex with her, 

and that for several days, which I did have once sex with her, which left a very bad taste in my 

mind. It was a brain wash sex to not think for her look a like and forget them. She disappeared after 

1-2 days. 

2. A Turkish girl who worked there some where in the caserne I think in cleaning, who was pushing 

very hard that I marry her, just like Alia Kose alias Anita Naggar did to my fake brother Nashaat 

alias Nick Naggar. I had sex with her several times and she was a woman between 22-25  years 

old. I was dating her for 1-2 weeks and never seen her after that. 

3. Some daughter of an American sergeant, I though of her and called her actress, because she 

pretended and reminded me with an actress. I did not have sex with her. She was 18/20 years old 

4. A German woman with allegedly broken arm. I dated her for 1-2 weeks. I did not have sex with 

her. She was 22-25 years old pssibly a man disguised as a woman. 

5. Another sergeant daughter, who put me a lot under pressure to marry her and go with her to USA, 

because allegedly they were going back to USA within 30 days. But it did not work. Because I had 

a lot of contradiction in mind about her, therefore, I guess some one helped me with ESP not to do 

it, and this is just like what they did or what happen to my friend allegedly from Lebanon named 

Raja, he was seduced by an American Sergeant daughter called Thelma/Selma, who allegedly was 

pregnant of him and must go back to USA in short period, and therefore he allegedly had to join 

the Army enable to get a visa to USA. I thought of that sergeant daughter and called her the ugly 

one, because some how she was. I think she was a boy in disguise as a girl, because her face was 

filled with acne, cyst, or infections and I relate that today to hormone injection for male or females. 

I did not have sex with her. She was allegedly 16 years old. 

6. An Afro-American girl that worked in the cafeteria. I did not have sex with her. She seduced me to 

her room laid there absolute naked but did not allow me to do any thing to her. She was 16/18 

years old. 

7. Yvonne Connors or O’Conner alias the current German chancellor Angela Merkel. The reason I 

remember her name is because I knew the entire family and I thought they were my friends. She 

had a mother, a brother called Leonard or Lenard 18 years old, and another younger brother or 

sister around 8-12 years old, and Yvonne was allegedly 13-15 years old. I visited them a lot at 

home, and one time I was there, and Yvonne asked me to go down to the basement with her and 

help her with the laundry, which I did. In the laundry room we were alone, and suddenly and 

unexpectedly she came up to me and kissed me on the lips very strongly almost violently. 

Thereafter I have memory gap, which I suspect she either raped me to have my child which she 

used to black mail and become the current chancellor of Germany, or to pretend to be a woman 

who in reality a small man disguised a woman. 

8. A young baby sitter who claimed to be from Denmark and worked for some American sargent. I 

knew her for 1-2 weeks, immediately prior to Anita Disbray and many times she used to take me to 

the forest and kiss me very violently, sadistically that my lips swelled, she had ESP and was a very 

sick person like the rest of the family, and this is specially odd, since prince Philip the official 

husband of queen Elizabeth II, is formally prince of Greece and Denmark. She either knocked me 

unconscious and had sex with me enable to have my child with out my knowledge or it was 

another sick man just like Leo Sayer, who pretended to be a woman. Whereby many others has 

done similar thing, which is take me to the forest or bushes and either knock me unconscious or 

force me with ESP to have sex with them, as follow: 
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8.1. January/February 1970, an alleged Yugoslavian housekeeper at hotel Maria in Munich, 

Germany 

8.2. July/August 1970, in the American military base McGraw casern in Munich, Germany, 

an alleged German woman with a broken arm went with me a couple of times to the 

forest on my small motorcycle 

8.3. July/August 1970, in the American military base McGraw casern in Munich, Germany, 

an alleged American girl, who pretended or wanted to be an actress 

8.4. In 1977/1078, in my church in Lohhof/Unterschleissheim, Germany, the mother of my 

best friend Mrs. Fischer forced me twice with ESP to go to the bushes and had sex with 

me 

8.5. and other incidents that I am not sure of 

And all of them 100% pretended to do that to get my attention or remind me of my past by 

creating the same situation again, which was not the same situation it was only similar and 

therefore it was confusion for the mind and memory and brain wash to forget. Since today I know 

they all claimed to want to remind me of some thing of my past, which I don’t know what it is, and 

therefore, if I trace the incidents backwards and try to remember an incident prior to the first 

incident mentioned above and prior to 1970, then I would know with what they are all allegedly 

trying to remind me with an incident of sex in the bush, and at the moment I can only recall that I 

went several times to picnic in the bushes of the Jordan desert in 1966 with my fake family and 

several other families which were, Bdeir, Abokurah, Malas, Azrath, Bark, Baroudi and Khori and 

many of them had there children with them, from age 7 and until age 18. This mean, some on e or 

many knocked me unconsious and had sex with me during these picnic trips, which was for around 

8-10 hours in the bushes. And therewith they stole my children. 

9. Anita Disbray (and Leo Sayer) alias daughter of Cathleen Kennedy the official sister of Joseph P 

Kennedy Junior alias my uncle Badeaa Baroudi. I get to know Anita Disbray on 22.8.1970 (in the 

same week as my fake brother get to know his current wife Alia Kose who changed her name in 

the same week to Anita Kose and later to Anita Naggar), only today I know that in that day and 

possibly many times or days there after it was not Anita Disbray but rather the English famous 

singer Leo Sayer disguised as the woman Anita Disbray, and this to show as if I am queer, which I 

am not. But it is a pattern in my fake and real family since 1965/1966 and until at least the year 

2000 and possibly much later, which is that they are trying desperately to show as if I am 

queer/gay/bisexual, which I am not, they forced me with out my knowledge with ESP and/or drugs, 

and many times they even make me unconscious so I may not consciously fight it. And that would 

confirm that some of the above mentioned women/girls that I knew are in reality men/boys in 

disguise as women/girls, which I did not notice, and they make me unconscious and rape me just to 

show as if I am queer and willingly having sex with them, and if this is true, then is Esmat 

Khodori/Chodori the fake niece of Edsel Bryant Ford and her sister Yasmeen were men/boys in 

disguise as girls/women (or only one of them is a man, which is in this case Esmat 

Khodori/Chodori who is managing the other girl who is in this case Yasmeen), but also Leila of 

Alexandria, Egypt alias daughter of George H. W. Bush, and this is 100% true or confirmed 

because his other daughter Basmath Bdeir alias Basmath Alami (Alamo) the fake daughter of Seif 

Aldin Bdeir in Amman, Jordan was a boy, now a man in disguise as a  woman married to his own 

half brother Makram Alami (Alamo), and Basmath Bdeir was originally Pauline Robin Bush the 

official daughter of George H. W. Bush who allegedly died in 1953 through allegedly leukemia 

sickness, which is a 100% lie. So among others they show as if I am queer to take suspension of 

others who are men in disguise as women, which there is many of them in my fake and real family 

and the whole way up to queen Elizabeth II and ex-USA-first-lady (first-man) Barbara Pierce 

Bush. Also they show as if I am queer in the very confusing way by some times without knocking 

me unconscious but by using ESP force so I may believe it myself and be a shamed, afraid that 

other find out about it, avoid remembering it, avoid thinking about it and therewith I have an 

additional self caused amnesia which prevent me to understand, and prevent others who can read 

my mind with ESP also to understand and to believe that most women I was with are women not 
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men and the few that are very visible to the others that they are men just like Leo Sayer it would 

show as if I am willingly queer. Some of the questions that puzzling me are: 

9.1. Did Anita Disbray exchange places with Leo Sayer while she was with me out side the 

American Military base McGraw Casern in   Munich, Germany and until the year 1977? 

If so, and possibly the prove of that is that Leo Sayer escaped to Australia in 2004 while 

I was between jails in Holland and Germany, then she is absolute criminal 

9.2. And if she did How come I did not Notice? Is because they always knocked me 

unconscious and that is why I lived with Anita Disbray seven years and have little to no 

memory of her, because they kept me letterly as a slave, controlling all my thoughts and 

therewith I was not conscious most of the time, and therefore I did not gather any 

memory, except when we were with other people, who are with ESP and are against 

her, and she was busy with the other people. 

9.3. How can she do some thing like that? Doesn’t living with her for 7 years bring or 

promote any loyalty to the man who lived with her for seven years? No it does not 

because she is from the royal family, her grandmother or mother is  the Maud of Wales 

and Queen of Norway, and that is how the royalties are raised, to keep slaves, and to 

protect her mother Cathleen Kennedy who pretend to have died in an airplane crash in 

1948, and if she is Cathleen Kennedy after face cosmetic surgery then to protect herself 

and her mother Maud of Wales alias Queen of Norway. But also to protect her official 

uncle/brother Joseph P. Kennedy Junior who pretended to have died in a plane crash in 

1944 and the rest of the royalties who build the largest crime organization in the world 

that I am aware off. 

10. All above is true, specially after I discovered that, that there is multiple Adelheid Kuczka (my ex-

girlfriend from 1981-1984 in Germany) and one of them is a man, and she is related to the family 

Ford and Stavros Niarchos, who is close partner with my fake and real family. And if some or all 

of the above mentioned women and girls, were really women and girls and just wanted to get 

pregnant of me, then I ask myself how many women and girls in McGraw casern, knocked me 

unconscious and had sex with me with out leaving some thing to remember them by such as a sick,  

sadistic violent kiss? I knew or get by force in touched with hundreds of women in McGraw 

casern, such as Doris Hayes who is related to the Ford family, and others, many women that I don’t 

even remember their names or even them. Why do they do that, men in disguise as women?    

Because of drugs, governing, spying, wars and many other crimes are a man’s job. 

11. The hidden Spanish woman, In 1971 I was given a job in the American Military warehouse for 

food in an area called Haselbergel in Munich, Germany opposite another Military casern that used 

to be American and later was  converted to a German Military casern. My manger was an afro-

American sergeant who I knew from before as follow: 

11.1. I was forced to work in the American Legion bar, a club/organization for among others 

retired military staff. One time the above mentioned afro-American sergeant came to the 

bar allegedly with his own son 8-10 years old, and ordered two biers and two whiskies 

for him and his son, but I refused to serve alcohol to his 8-10 years old son. He 

pretended to be angry drunk his bier and whisky and left the bar. Today I know that his 

8-10 years old son was a much older person possibly 18-25 years or older, just body 

wise he was under developed, my guess due to his birth of his mother who was possibly 

7-10 years old as she gave birth. Also that boy/man I suspected to be the same famous 

American/actor in many TV series always acting as a small short boy, even in 1990s, 

whereby he was 100% full grown man in his 40s or 50s of age, only just 1 meter short 

(3 feet) 

11.2. Direct after the above mentioned incident and before I worked in the food warehouse, I 

was forced to work in the officer’s club in McGraw casern, in the second floor above 

the mess hall, where I was also forced to work and get to know the older Spanish 

woman who had sex with me and left a very bad test in my mind so I don’t think or 

remember her and therewith I don’t think or remember Elham Baroudi alias Wallis the 
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Duchess of Windsor because they looked alike. Any way in the officer’s club I had two 

jobs, one part time after 2 o’clock in the morning cleaning the place, and the second job 

was full time and day time as a kitchen help with another Portuguese (who was 

allegedly queer) and the cook. After a few  days the Portuguese left and I was alone 

with the cook. One time after continuous being stressed because I can’t catch  up with 

the work, because I was alone and the cook was always on Whisky and pushing me 

around, I complained to the cook who delegated me to the manager who was the same 

afro-American sergeant, and told him what the cook ask me to tell him, letterly repeated 

the sentence which is, I can’t  catch up with the work because it is a job for two, is it 

possible to hire additional kitchen help or aid. Thereafter I was fired on the spot. The 

cook and the sergeant were toying with me. This is to force my mind not to complain 

but rather to shut up 

 

So back to the food warehouse outside McGraw casern, around 10 Km north of McGraw casern on 

the northern edge of Munich and very near to the Air Force airfield Unterschleissheim, where my 

church is. After 1-2 weeks work and for no apparent reason, I was here also fired on the spot by 

the same afro-American sergeant, even I was very friendly and very hardworking just like a 

perfect slave, which I was. Today I see relation that I never saw at that time, which is the tenth girl 

in McGraw casern, that was covered up with all the mess and confusion mentioned above. Some 

how and while I was working in that food warehouse, I can’t recall exactly, I get to know another 

allegedly Spanish woman, who possibly worked with me at that food warehouse, she was around 

22-25 years old (possibly 45-55, just like the little boy/son), 150-160 cm,  40-50 KG, in other 

words very small. Odd, just like the alleged son of the afro-American sergeant, Anita Disbray/Leo 

Sayer and the housekeeper of Seev Aldin Bdeir in Amman, Jordan 1966, and my alleged grand 

mother who visited me in 1959. This Spanish women had a 8-12 years old daughter, and she lived 

around 100-200 meters of the food warehouse, in an apartment, in a building that originally was 

build by the Americans for the nearby casern that I forgot its name.  I dated her 1-2 weeks while I 

was working at the Military food warehouse. I tried to have sex with her but she said no and I left 

it by that. I was several times in her apartment, and today when I remember she had 100% ESP 

and was controlling me, possibly talking to me with ESP but I did not recognize it, because it need 

a lot of practice and faith that others have ESP and not me. But again, an honest person with ESP 

can prove to other person in minutes that he has ESP. After I was fired of the food warehouse, 

some how I stopped seeing her, and never saw her consciously after that. Today and after a little 

bid research in my past and on the Internet, I found out that it is very possible that, that Spanish 

woman knocked me unconscious and had sex with me, possibly also her alleged daughter, and she 

kept it secret and the afro-American sergeant helped her. As a result I have a daughter or more that 

I never knew that I had. And this daughter is very possibly Shakira the famous Columbian singer 

that allegedly originally is from Lebanon, and this could be very true because: 

11.3. When I get to know that Spanish woman I was being held as a slave and being raped by 

Anita Disbray and her double Leo Sayer and I never noticed, because they were 

working for CIA and/or Military/Air Force/Navy Intelligence and all protected them. 

But others who has ESP can see and understand things that I was not able to see and 

therewith I was not capable of understanding what is going on. 

11.4. Between 1978 and 1981 and while I was working at the German Company Siemens AG 

in Neu Perlach, Munich, Germany, some one or many or the board of Siemens were 

allegedly trying to get my attention to many things in my past including that Spanish 

woman with her daughter. They created a lot of similarities to the situation of the 

Spanish woman with her daughter as follow: 

11.5. With the second/third secretary of my manger Dr. Peter M. Lembke named Renee 

Zielske, was around 35 years old, 1.80 CM tall, blond (unlike the Spanish woman) but 

had a 12 years old daughter, and lived in an apartment building, she tricked me in that 

she invited me to dinner to her apartment allegedly with other work colleagues, but no 
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one came except me. After dinner she made me drunk and I could not go home and had 

to sleep at her apartment, and suddenly I found myself living with her for around 8 

months. 

11.6. An Indonesian woman I was told about her at Siemens, of an Indonesian colleague, that 

she allegedly need to learn Arabic and welling to pay for it if I teach her, I accepted 

because I needed money. In short she also had a 12 years old daughter and lived in an 

apartment building similar to Renee Zielske and the Spanish woman. That time I 

thought she was 25-35 years old, today I know she was 45-55 years old and 160 CM 

short. One day she tricked me and forced me with ESP to stay over night, because she 

allegedly scared to be alone, and had sex with me consciously , which I most definitely 

did not want, and never visited her again. 

11.7. Adelheid Kuczka, I get to know her 1980 through Mr. Mohamad Attar, an American or 

English pretending to be Syrian living in Munich since 1959 and working for a small 

company that is either owned by Siemens, or Siemens is their biggest client but also I 

get to know Mr. Attar at the American sarget Hamori in McGraw casern. A few months 

after the above mentioned incidents with the Indonesian woman, Mr. Attar invited me 

for dinner, where Adelheid Kuczka was also present. She claimed that she is 30 years 

old, and claimed that she had red hair, and born in Germany. But she is not. Adelheid 

had also a 8-12 years old daughter named Steffi/Stefani. She lived in an apartment 

building  very similar in architecture and structure of the apartment building of the 

Spanish woman. Also she had a neighbor who allegedly was a girlfriend of an afro-

American sergeant and had a 12 years old daughter named Jacky/Jaclyn who was half 

black. All this is similar to my past between 1970 and 1980. Even the name Jacky or 

Jaclyn like Jaclyn Kennedy, who I met in a church seminar in 1977 but I did not 

recognize her at that time until recently. 

11.8. Here again they all pretended to allegedly want to remind me or get my attention to my 

past, as follow: 

11.8.1. 1971, in the American Military food stuff warehouse, a short Spanish 

woman with 8-12 years old daughter 

11.8.2. 1979, Siemens Ag, Secretary Renee Zielske,  a tall woman with 8-12 years 

old daughter 

11.8.3. 1980, Siemens Ag, Indonesian short woman, 25-35 years old but in reality 

45-55 years old, with 8-12 years old daughter 

11.8.4. 1981, Mohamad Attar an American CIA agent, introduced me to Adelheid 

Kuczka with her 8-12 years old daughter, and her neighbor had an afro-

American daughter 8-12 years old 

11.8.5. 1984-1999, Najlaa Mahmoud, CIA agent, confused my mind and kept me as 

a slave for 15 years, with allegedly 4 adult children 

11.8.6. 1999, some unknown afro-American woman who forced me to go to the 

Sun Suite Hotel on Sam Houston Parkway and Westheimer in Houston, TX, 

with her 8-12 years old daughter 

11.8.7. 1999, Vilma Bonilla, also in the same Sun Suite Hotel, with her allegedly 

two children, daughter 8-10 and son, 6-8 years old 

All the above 100% pretended to want to remind me with a woman who had 8-12 years 

old daughter in my past, by creating the same situation again, but it was not the same, it 

was only similar, and therefore 100% brain wash to forget the actual situation, but 

which? If I trace it backward and before the first incident in 1971, and at the moment, I 

can recall only two women I knew to be with out husbands and had 8-12 years old 

daughter, first is a an Alleged Syrian woman who was our neighbor in next building in 

Cairo, that either just arrived from India to Cairo in 1968/1969 or was there for a visit 

and had love for Indian things and food, but also had a daughter 7-10 years old, this 

mean they forced that child and me to have sex, and may be that child was a woman just 
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short. Second, Eftikar Kheir, my fake aunt in Damascus, Syria in 1959, also with out a 

man, but had a young daughter that I never seen until 1981 and I saw her only once, but 

she also allegedly had another 5 children, and while I am writing I remember a third, 

which is Dardiri Ahmad Ismael, in Cairo, Egypt 1960, who was married and had 

children, but I can recall only his daughter who was around my age, and his wife looked 

like as if she was from South America=Spain or south India=India and that girl and I 

had a kiss which I suspect to be a reminder of sexual activity between that girl and me, 

but again that girl could have been a very short woman.  

11.9. Shakira is allegedly born 1977, she could be my daughter of that Spanish woman or her 

daughter. My guess is that this Spanish woman is a man in disguise as a woman, she 

knocked me unconscious and forced the little girl and me to have sex, then and after she 

was sure that the little girl is pregnant, she disappeared. Since they falsified Hayat 

Baroudi birth date by at least 5 years, and George W. Bush by at least 7 years, and while 

I am writing this letter discovered a big possibility that Anita Disbray is very possibly 

Cathleen Kennedy her self after cosmetic surgery (and that would explain why she had 

no sexual erection or interest in sex, and that my ex-best friend Detlev Fisher in my 

church and while I was married to her and he made repeatedly a joke a bout a man who 

get married to a young virgin woman and later discovered his wife was in reality an old 

witch), this would mean that she was 50 years old and not 22 when I get to know her in 

1970, and 57 years old and not 29 years old when we separated in 1977. All above 

mentioned it shows how easy it is to falsify birth dates, therewith Shakira could be born 

in 1972 and not in 1977, because I met that Spanish woman in 1971, but also she could 

be from another woman and year, also the following point , points out that she could be 

possibly my daughter, however and definitely she is not the daughter of her alleged 

parents: 

11.9.1. Her name Mebarak in Arabic is also Mubarak, when they translate it to 

English or generally to Latin languages they falsify the name on purpose, In 

Arabic it is only one name, which is Mubarak Egypt president’s name Husni 

Mubarak, who is the son of Elham Baroudi and Afaf Shawki. Her father 

family name is Chadid or Jadied which means new or hard the same as 

Najlaa Mahmoud alleged real family name (alias Barbara Carrera). 

11.9.2. Her father allegedly Lebanese immigrant. Syria, Lebanon, Jordan and Israel 

were 100% created in the last 60-100 years by Americans and English, and 

every one is 100% under their control, and these countries are 100% legal 

and illegal drug and tobacco countries just like Columbia. This mean, who 

ever goes from these countries to another drug country, such as Columbia, 

can only happen with plan and approval of the controlling crime 

organization. This mean the drug lords in the Middle East and the Drug 

lords among others in Columbia are partners. Specially that both countries 

are not only drug countries, but also have semi-civil war and many 

Americans and English pretend to be native of these countries 

11.9.3. As if Mrs. Vilma Bonilla in Houston, Texas in 1999, which was set on me 

by some police agency, wanted to get my attention to many things in my life 

also through her fake children, which one of them is called Isabel just like 

Shakira 

11.9.4. Her name point to the family Mubarak in Egypt, and Chadid/Jadid in Syria 

and Lebanon, as if she is of these families, and since I know for fact she was 

either kidnapped/stolen and raised to generate money for her kidnappers, 

and that my experience of those people when they hide their children, they 

don’t give them such as an obvious name as Shakira full name as well as her 

father full name, because those people name their hidden children 100% 

names that are not linked or indication to them, at least not so obvious. Just 
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like all other hidden children that I know and they are far above 100 and that 

is experience. 

11.9.5. She has face look similarity to me, I can’t recall exactly how the Spanish 

woman looked like in 1970, and most definitely I can’t recall how her 12 

years old daughter looked like. 

11.9.6. Also in USA and while I was working as consultant for ACPI-Associated 

canvas products, Inc., which is located directly on I10 in Channelview, 

Texas from 1991/1992 to 2000, for the owner James Brasher, his mother 

Bebe Brasher, his brother Clifton/Cliff Brasher, his sales manager Jim 

Hembey and others, who I always liked very much and thought of and saw 

in them my friends, which they are not, because: first, I was set up to get to 

know them so they pretend to be my friends, second, they set me up many 

times and manipulated me and my life with their ESP, and always hid the 

truth of me and told me a lot of lies, and friends don’t do that to friends, 

period. Back to Shakira, in around 1995/1996 and in the same time or 

shortly after Microsoft started to set me up, I get to know the manager of the 

gas station opposite ACPI on the other side of I10, where ACPI used to fill 

their trucks with gas, and his younger brother who used to work in a 

different gas station allegedly as manager, around half to one mile east of 

the other gas station also directly on I10. The two brothers were allegedly 

Lebanese and the older one was married to a Mexican woman, and the gas 

station was owned by another alleged Lebanese, and since I know that 

Syrian, Lebanon, Jordan, Israel and Palestine created by Americans and 

English, this mean those Lebanese were Americans pretending to be 

Lebanese living in USA. And since I know that my fake family always 

pretending to be from a country they are really not from it, this mean the 

Mexican wife could be for all I know from Columbia just like Shakira, and 

since I know that in the Middle East Rockefeller, Stavros Niarchos, Bdeir 

and others as mentioned within this letter, they use petroleum refineries and 

pipeline but also water pipeline in Jordan to transport drugs, this mean they 

sell drugs also through gas stations, and this is specially true, since I saw 

Bdeir family use also drugs to transport drugs, and trucks use gas stations, 

this mean all those people around me at that time are drug dealers, and this 

is specially true since I know that at least the younger brother of those two 

alleged Lebanese brothers had ESP, and also the alleged Lebanese owner of 

the Gas station in Channelview, Texas which is around 20-30 miles east of 

Houston, Texas allegedly owns one or more discothèques, one of them is 

allegedly very big and famous on Richmond avenue in Houston, Texas and 

in discothèques they usually sell big time drugs, I was not in that particular 

discothèques, I was just told about it. It is very possible that the younger 

brother is Shakira disguised as a man or a man is disguised as Shakira, and 

also because I was set up in another gas station and car repair shop owned 

allegedly by Russian on Westbelfort near Wilcrest in Houston, Texas 

around 50-60 miles of the other two gas stations and in this Russian gas 

station I was set up to get to know an employee Named Neo Ortega with his 

family, also allegedly from Mexico, and that was 1998 simultaneously to the 

set up I was forced in to by Microsoft, which is to work for the company 

Technomation owned by Mike Brule, a small computer consulting with 5-7 

employees and I was hired to work for the alleged American Russian project 

called CPC-Caspian Pipeline Consortium, which is building petroleum 

pipeline from Kazakhstan to Black Sea, which was cooperation among 

others by USA, Russian and Oman governments, as well as petroleum 
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several petroleum companies such as the Dutch Shell, Chevron, British 

Petroleum and others, but also by Fluor Daniel engineering company. Back 

to the family of Neo Ortega with his wife and 3 children, his alleged 

brother-in-law Miguel and his two sisters, and their families and children, 

and suddenly I was surrounded by at least 15 alleged Mexicans, which I also 

saw in them friends, because they surrounded me so it me look like the 

catholic church is helping me, specially that I was forced by CPC project 

members to place my son Abdulhamid alias Anas alias Guenther Najar, who 

most probably is not my biological son, or he has at least one twin or look a 

like, that confused my life, and I placed him in a Catholic School in 

Sugarland called St. Laurence Catholic School. Also simultaneously to all 

that and also through Microsoft, I was delegated as Microsoft Solution 

Provider to allegedly help a small company that I forgot it is name, but it 

was located near where I lived, on Southwest free Way and west Belfort, it 

was owned by Indians and allegedly all brothers and one family, and their 

company sells and/or distribute gas to gas stations, and they allegedly 

needed my help to adjust some fake programs written in FoxPro in their 

small computer network, whereby I just remember the name of my contact 

person which was called Aziz, who had small but visible similarity with the 

younger Lebanese brother of the gas station 50 miles away, and therewith 

and today it looks like that all persons surrounding me knew each other, at 

least business wise and did not tell me, which is in this order, the 

Gas/Diesel/Benzin Indian distributor sell and deliver gas to the two 

Lebanese gas stations next to ACPI and the Russian gas station, where I get 

to know Neo Ortega and his family, but the Indian distributor must get his 

gas from some where like BP-British Petroleum, Shell, Texaco, Chevron, 

who all manipulated my life very negatively since at least the Calypso 

project in 1984, and that simultaneously to the Russian project called CPC 

in Kazakhstan, whereby all of them work very closely with Microsoft, who 

provide them with large quantities of software, but also use them as a beta 

tester for their large corporate software, and all that simultaneously to me 

being tricked or forced to work at the headquarter of the computer 

manufacturer Compaq in Houston, Texas in summer 2000 where they 

confused my life with their ESP, under Michael Cappella , whereby 

Microsoft headquarter for Europe or Germany is in 

Lohhof/Unterschleissheim where my church is located and many very 

damaging American/English spies if not the entire town, who are drug 

dealers such as Avon Cosmetics, terrorists 

11.9.7. My fake brother Nashaat Naggar alias Nick Naggar is the biological son of 

the English singer Cliff Richard. So Cliff Richard is related to my life just 

like the following persons Leo Sayer, the alleged Syrian very famous singer 

Fareed Al-Atrash, Shams Baroudi, Omar Shareef, Ghawar alias hidden son 

of Adolf Hitler in Syria and many other entertainer in USA and Europe. As 

well as the fact that my father King George VI and my grandfather King 

George V and great grandfather King Edward VII were in India at least until 

1952, and knew India more that they knew England, and in India there are 

many religions, three of them are related to this point, one religion to make 

prostitute as a God, one religion to make a singer/actor as a God, and one 

religion to make a man disguised as a woman God, because allegedly God is 

bi-sexual, but in reality it is all brain wash and money generating business 

where they use children to generate money for them and train  the children 

since birth for this God prostitute, or Actor/Singer or man disguised as a 
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woman. And this was adopted secretly by many also by my family, this 

mean and because they are greedy and can’t wait to have their own children, 

they steal children and force them to be God prostitute, and God singer/actor 

and God bi-sexual man disguised as a woman, and my evil family control 

that in Asia, Europe, USA, south America  and they use the Middle East in 

particular, Syria, Jordan and Lebanon, but also Israel as children laundering, 

this mean they steal them from all over the world in a huge quantities and 

take them to the Middle East where they control the government that they 

created first of all 60-80 years ago and give them new identities, new 

parents, new brain wash and send them to Europe, South America, USA, 

Asia, Australia. 

11.9.8. All above is true, specially that singers with ESP and in concerts can sing 

directly to the peoples brain like radio sender direct to our brain, only 

people don’t notice that, because they cant differentiate between hearing 

through their ears and hearing through ESP directly to their mind by passing 

their ears. And because they hear the singer directly in their brain, they think 

they are the ones who is singing, and they think they like what they are 

singing, regardless if it is good lyric-words, good music, good atmosphere 

or not, it is coming directly in to their brain and people think it is coming 

out of their brain (as if they made it), and what ever is coming out of own 

brain it must be good, because most people think whatever is in their brain 

is good, and therewith they get addicted to a song that is very possibly very 

damaging for them, because it is coming out of the brain and they believe in 

the words, regardless if the words are promoting violence, sexual 

perversion, hate, give up, prejudice or whatever the singer preach in to their 

mind. And the prove for all that is that at concerts many young people lose 

their control of their selves and act very mad or crazy like, such as 

screaming, pulling their hair, tearing their cloths, performing sexual acts 

publicly and so on, and this because this particular evil pervert  singer force 

them simultaneously with ESP to do so, enable to force their mind during 

this short period in concert that they like him and they go out and buy his or 

her record, it is business, and the prove for that is youth who go mad or 

crazy at these concerts and do absolutely nothing if they hear the concerts 

with out the singer being present, this mean hearing it in radio or on TV. 

After that they get addicted and go out and buy the records, and play it all 

the times, and unknowingly they promote the record for free, and therewith 

they infect their friends and they also go out and buy the records, it is multi 

purpose business, to sell records but also to separate youth of their good 

caring parents. And when the singer is gay, queer, lesbian, bi-sexual, such as 

Cliff Richard, Madona, Boy George, Elton John, and many others and they 

have ESP and they promote preach with ESP in their concert how to be gay, 

queer, lesbian, bi-sexual, pervert, unfaithful, group sex, change girls or boys 

oft in life and so on and this is to promote the three God religions: Prostitute 

God, God Singer-actor and God bi/sexual man disguised as a woman, which 

there are letterly thousands of them in our public lives that no one know that 

they are not women, but rather men, such as Queen Mary of Teck, Queen 

Elizabeth II, Pauline Robin Bush who allegedly died 1953 it is a lie, Barbara 

Pierce Bush, Basmath Bdeir, Suhair Bdeir, Fadia Nagar and many others 

11.9.9. When a man disguise as a woman, or a woman disguise as a man and they 

are famous, they can put down the disguise and walk around with out 

disguise and no one will recognize them, but also when they are criminals, 
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the police will not recognize them, because at any time they just stop one of 

the persecuted identities  

11.9.10. Also the next point of my experience with Siemens will confirm all above 

mentioned 

12. the following incidents were during my work at Siemens AG between spring 1978 and December 

1981, which confirm all above: 

12.1. A colleague who was allegedly from Somalia and I was supposed to train him, where 

was allegedly active in helping homeless refugees due to the war between Ethiopia and 

Somalia, I took him to my church so he can talk to them during the service and ask for 

their help and my church made a large financial and material donation, which our 

manager Dr. Peter M. Lembke allegedly organized a plane from Lufthansa to transport 

all donations (several containers) to Mogadishu in Somalia and this was in 1978/1979. 

This alone point to the hi jacked Lufthansa airplane in September/October 1977 to 

Mogadishu and simultaneously to that hi jack I was fiercely persecuted and separated 

from Anita Disbray, which I absolutely did not make any connection or relation to that 

hi jacking until recently. Today I know for fact that my evil fake family in Jordan and 

Syria hi jacked that plane and another Israeli (as a deceive to show as if they were really 

against Israel and are not working with them but it is a 100% lie they are working 

together to permanently suppress alleged Arabs and Israelis) airplane to Entebbe in 

Uganda. Also the same Somali person that I forgot his name, who I guessed to be 

around 30 years old at that time, invited me to a party organized by Ethiopians and 

Somalis student of the university of Munich. Which I did attend, however I have a lot of 

memory gaps, specially that I remember that I looked at some girls and thought they are 

really pretty, but again some one with ESP made me think so or put this though in  my 

brain. I was very uncomfortable and some how daisy at that party, which point to I was 

some how knocked unconscious and raped. This colleague at Siemens who was 

allegedly from Somalia and was at Siemens only for a few weeks, is probably the same 

person that I had or was forced to share apartment with in the refugee camp in 

Apelscha, Holland in January/February 2006. And in Apelscha I went with him 

shopping to the supermarket for the first time, 2 KM of the camp, and as soon as we 

arrived at the entrance of that particular Supermarket, I recognized as if I was just here 

before, which I was not, I think the supermarket it was called POIZE. And this is what 

really happen: as soon as we get near the first supermarket, he knocked me with ESP 

unconscious, and controlled me to go to the second super market which was called 

Poise, and made me for a few seconds conscious enough time to memorize the entrance, 

then knocked me unconscious again and controlled me to go to the first supermarket 

and after we reached the first supermarket he made me conscious again and we went 

consciously shopping in the first supermarket, and left it and went to the second 

supermarket called Poise or Poize, also full conscious  and here I suddenly see the 

entrance again. At that time I thought of it as a result of stress and I am imagining 

things, because they stressed me a lot in the refugee camp, I mean the governments of 

both Germany and Holland. And at that time I let it by as if I was imagining it. Also 

some one unknown, because I did not see him, done some thing similar to me several 

times, I noticed the second or third time, where I was in the refugee camp in another 

town called Ter Apel, Holland in May/June of 2002, I was alone in my room, and 

looked at my cup it was empty and wanted to go to the kitchen and make coffee, and 

suddenly I was standing holding my cup and it was full of coffee. Who ever did this to 

me, I recall he did it several times until I noticed it by myself. So these are what I call 

ESP tricks, that can be also used to rape some one. Back to the Somali colleague at 

Siemens, I believe that this Somali person is 99% the US Actor Denzel Washington or 

1% his twin brother. I did not recognize Denzel Washington in 1979, because I did not 

know him, just like I did not recognize Adolf Hitler as Mohamad Ali Bdeir and Basheer 
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Kwader, or Badeaa Baroudi as Joseph P. Kennedy Junior, until I saw their photographs 

in the last 2 years and I recognized them, specially I am locked up and have nothing else 

to do but think, remember and understand.  

12.2. My work colleague at Siemens named Idris and allegedly from Indonesia, the same one 

who introduced me to an Indonesian woman with a 12 years daughter, which I 

mentioned before. He also invited me to an Indonesian party organized by Indonesian 

students of the university of Munich around the same time at the Somali student party. 

Here also I had absolute the same experience as in the Somali student party, with one 

exception or addition, I felt that there was some thing unusual in the air as if some one 

was smoking drugs, the smoke was different than the usual cigarettes smoke, and I was 

told because this is a special tobacco with cinnamon and other spices. All this point to 

drugs and Al-Jumaee Christmas/New Years Eve party of 1968, but also the cruise chip 

trip with Leila of Alexandria alias Daughter of George H. W. Bush and her class mates, 

all allegedly girls in 1966. 

12.3. At Siemens around 1980, I was moved for a few weeks to another department, which 

was Middle East marketing, even though I was a programmer, but it was to get my 

attention among other to two things: One is Mr. Pohl an Austrian who had leg problem, 

who was working for the Middle East Marketing among other things Port’s Authority of 

Saudi Arabia, which point to Ali Al-Jumaiee who had leg problem and to Fareed Kheir 

alias George W. Bush who was always on the floor due to the surgical procedure on his 

legs to make him as tall as me, and Ali Al-Jumaiee who was related to and lived very 

close to Basheer Kwader/Queder alias Adolf Hitler alias allegedly Austrian. But also 

there was the secretary of the Director of the department, I think his name was Radtke. 

The secretary was a woman who claimed to be 45-50 and virgin, and she had definitely 

ESP or some one controlled her with ESP and if so it can only be her boss Director 

Radtke. The secretary spent too obvious some times with me in the office and always 

had a lot of face make up on, like Anita Disbray and Leo Sayer, and wore so called 

sexy/seducing cloths. She always highlighted the fact, that she is old and virgin. Today I 

think she was a man in disguise as a woman trying to get my attention to my fake 

mother Hayat Baroudi and Queen Elizabeth II, Anita Disbray and Leo Sayer and the 

entire mentally sick persons/men in my family who pretend to be women. Also they get 

my attention to many other things related to Greek, such as Stavros Niarchos, Chinese, 

Indians, and what ever else was in my family, which I did not know. I did not know 

who was the husband of alleged cousin Farihat Kheir until I saw his picture and read 

about him and recognized him as Stavros Niarchos. It is not only the look but also the 

situation must conform with my past. 

12.4. My manager Dr. Peter M. Lembke who made a book about business, and allegedly was 

5 years in USA. Get me involved in a project by Clett Verlag/Publishing company in 

Stuttgart, where also Prof. Dr. Fisher alias son of Joseph P. Kennedy Senior, but I did 

not know at that time, my guess no one knew at that time. They were printing Quran for 

the Saudi Arabian government, and my manager wanted me to see if I can help them 

with my knowledge as multi-lingual software and hardware developer, that Siemens 

taught me and forced me to pursue first of all, and I was very pushed to go and try to 

work with them and what they are doing enable to see if I can help them improve their 

way, but I think they absolute did not want me there, even I am sure I could have 

improved their process, but they really did not want to see me at all. But I was there and 

I saw them printing a new Quran on order of the King of Saudi Arabia, who was a joint 

venture son of the English King Edward VII or King George with some very rich 

Indians who controlled many Hindu religions  in India, God, that is what they though of 

their selves. And because I saw that Quran printing and took several samples with me, 

and gave them to my fake mother Hayat Baroudi alias some times Queen Elizabeth II 

and Seif Aldin Bdeir, Samir and Basmath Bdeir alias children of George H. W. Bush, 
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my other fake Sister Afrah Najjar alias Abokurah and others, get shocked that I knew of 

that and pursued desperately to destroy me and kill me, all of them, my fake and real 

family. Because they made up the Islam in the last 60-100 years and placed it in Saudi 

Arabia, that was 100% pure desert with no cities until they discovered petroleum. 

My group manager for a few months was Francisco Von Hildebrandt, he was small and 

claimed that he is German born or raised in South America, some where Brazil or 

Argentina, where allegedly many Nazis were hiding, worked there for Siemens and get 

relocated to Munich, Germany in 1978. Also he claimed that his name point to that he is 

originally from German royalty, specially that his alleged grandfather is a famous poet, 

also he went with me a lot to Greek restaurant. All this point to my past but I did not 

have time to understand it, because I absolute did not see any relation, among others 

because my memory was wiped out, even that my fake mother told me that the brother 

of my grandfather Kamel Baroudi was a very famous and rich Syrian poet named Sami 

Baroudi who build either the mosque Al-Amawee or donated the library for it, where 

the Syrian used to claim it is the oldest and most valuable Islamic and Arabic library 

existed at that time. Which is all lies. The Americans and English build a huge mosque 

60-80 years ago filled it with many fake books and claimed to be a few hundred years 

and that the library donated by Sami Baroudi. And to my knowledge the Syrian 

government attacked this mosque and allegedly burned the library and damaged the 

mosque and claimed to be accident. Which is all lies, they were performing terror 

attacks to wipe off the evidence of fake Islamic books they created first of all. I never 

seen Sami Baroudi, I was just told about him by my fake mother Hayat Baroudi alias 

Queen Elizabeth II, and since I was also told about my alleged father Abdulhamid 

Abdallah Shaker Najar, where by I found out last year that he was made up by my 

family, he does not exist, and therefore Sami Baroudi never existed, he was also made 

up like many things in our lives like Naser Salah Aldin an alleged crusader against King 

Richard the Lion Heart around the year 1100, which is absolute a lie, Americans and 

English make fake history and teach it in the Middle East schools as mass brain wash, 

enable to give new born a reason to hate Christians in Europe, USA and other western 

countries, but also to take their mind of the truth, which is the only crusades that existed 

was 100% only in Europe, Indians against royalties and later both against Christians and 

normal people, in general to keep their selves and stay in power. Also they create fake 

history identities to blame any thing that comes out on dead people. The only other 

Baroudi that I know off and I met, was Rabeaa Baroudi, who looked just like Joseph P. 

Kennedy Junior, just shorter and crueler, he Allegedly stole something and went to 

Turkey in the 1960s, and back to Syria some times in 1970s. I saw him only once or 

twice, 1959 and possibly also 1966 in Amman, Jordan. He did not steal any thing it was 

a lie for people like me, just to place him as if he was in Syria at that time, because he is 

in reality Klaus Schneider in Unterschleissheim, Germany, the ex-Air Force airfield, 

and where my church is 

12.5. Siemens put me on project with Hoffman la Roche the famous pharmaceutical 

manufacturer in Basel, Switzerland. Where Siemens owned by or own the company 

Siemens-Albis. Where also was allegedly decided to build or establish a country for the 

Jewish people called Israel, due to the forced suggestion of the alleged Hungarian 

Benjamin (Theodor) Seev Herzl, who in reality was the son either of Queen Victoria or 

her son and my great grandfather king Edward VII. And that is why they all had huge 

birds so no one may recognize them as related. But I had no idea of European and 

alleged Jewish history at that time. Also in Basel I was viciously persecuted by ESP, 

among other to watch so called Arabic movies in the hotel I was staying in. Which all 

pointed to that two different groups with ESP and very obviously against each other 

persecuted me, one was trying to get my attention to my past, and the other were trying 

hard to prevent that, and the prove to me for that is Najlaa Mahmoud alias Barbara 
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Carrera alias woman of Adnan Khashogi, who brain washed me with ESP, held me as 

slave and forced me between 1984 and 1986 to watch a lot of Arabic movies, specially 

of Fareed Al-Atrash who they pretended to be my father or relative in Egypt, and forced 

me repeatedly to watch the same movie over and over again including the movie 

Terminator of Arnold Schwarzenegger alias son of one of the three my half brothers 

(which I did not know at that time), George H. W. Bush, Billy Graham, and Charlton 

Heston. 

12.6. Siemens get me involved 1979/1980 in a multi-lingual printer project, where I had to go 

to the US manufacturer Data Products company in Dublin, Ireland, where I stayed 

around 3 weeks. Here also I was persecuted with ESP very viciously, and set up with a 

red hair woman pretended to be prostitute in the hotel bar, but never let me have sex 

with her. To make it short I was controlled by ESP to do things I don’t usually do or I 

did not want to do. Yet all point among others to my ex-wife Anita Disbray, who had a 

sister in Belfast married to IRA leader, with red hair who had love for stock car racing. 

My fake family in the Middle East supplied IRA with training, weapons, money, so it 

may look that Arabs and Moslems in particular Syrians and Jordanians who are 

allegedly fighting Israel and the western world and causing conflict in Ireland against 

English royalties, through the alleged Irish Kennedy, among others of Joseph P. 

Kennedy Senior fake children Joseph P. Kennedy junior and his official sister Cathleen 

Kennedy who claimed to be Irish, but in reality he was a master criminal originated 

from English royalty and with his wife Rose Fitzgerald Kennedy senior, received 9 

private-live-in-students, which are their 9 fake children, among other Joseph P. 

Kennedy junior is the son of Kaiser Wilhelm alias grand son of Queen Victoria of 

possibly Werner Von Siemens family and founder of the company Siemens, Cathleen 

Kennedy alias daughter of Maud of Wales and queen of Norway, John F. Kennedy and 

Edward Kennedy alias children of John D. Rockefeller and the rest of the children were 

supposed to learn of their teachers alias their fake parents and nannies Master Crimes. 

The Kennedy family is fake and was set together like most families I was surrounded by 

in the Middle East and almost my entire life. 

12.7. Siemens get me involved in ECMA=European Computer Manufacturer Association, 

who were specialized in making standards based on manufacturer interest only, but not 

for the general public. My job was to help making standard for Arabic computers, 

Telex, Typewriters and other equipments so that they can exchange unified data among 

the various machines in cooperation with ASMO=Arabic Standard and Metrology 

Organization, a sub organization of the Arab League which equals UN=United Nations 

but allegedly for Arabs only to unify them, in reality it does the opposite. This among 

others was to remind me of Dardiri Ahmad Ismael an Afro-American/-English who 

pretend to be Sudanese in Egypt a member of Arab League and Egypt Ambassador to 

UN. I found a lot of scams in ECMA, who their members where among others IBM, 

Olivetti, ICL and others and definitely they were working against me. And there was 

even bigger scams in ASMO, where I made a research for existing Arabic computers, 

and other similar languages such as Iranian/Pharsi, Urdo and Arabic, but also Latin 

languages, such as English, German, French, Portuguese, Slavish and others, and I had 

to get in touch also at Siemens with Chinese language and later Japanese. And through 

all that I get to know many bad things that I was not supposed to see or understand, such 

as Arabic language as we know it today exist only since 60-100 years. It is a 

combination of languages created in Africa such as Urdo which is Indian language and 

Latin, created by Mahatma Gandhi and King Edward VII and King George V who were 

also in Africa working closely with Mahatma Gandhi to create the perfect slave, which 

is Islam. In ASMO headquarter in Amman, Jordan (and that is why Siemens get me 

involved to go back after 10 years and see what happen) I was fought fiercely by my 

fake family, where I also had to go to Cairo, because allegedly ASMO does not work 
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with Egypt, because the alleged peace initiative of president Sadat and his counter part 

of Israel prime minister Begin, which was all scam, because Gihan Sadat the wife of 

president Sadat was related to Mrs. Dardiri Ahmad Ismael who was Afro-American/-

English and therewith afro-Israeli, and president Sadat himself was son of King George 

V. They created fake wars, kill people to scare others, sell weapons and steal land that is 

belong to the general public, and use this land for drugs, terrorism, jail/prison for ESP 

gene/children enable to brain wash them and enslave their minds. In this project I was 

forced through brain wash and ESP to go to Cairo, Egypt in 1982, where they tried to 

kill me, but also to Morocco where I was made unconscious in Hilton hotel, just like in 

Cairo, and was raped while I am unconscious. In ASMO I was heavily and evilly 

persecuted by Dr. Zafer Al-Sawaf an American/English pretending to be Syrian, the 

Syrian Ambassador and Secretary General of ASMO in Amman, Jordan and business 

partner to Seev Aldin Bdeir and his fake brother Mohamad Ali Bdeir alias Adolf Hitler, 

and all his staff and all members of ASMO, that I remember very well, all had titles 

such as Doctor or Professor and from Syrian, Jordan, Tunis, Morocco, Saudi Arabia and 

Kuwait and all tried very hard to destroy my self confidence and convince me that I 

have absolute no idea what I am doing or working on, I don’t even speak French or 

good enough English or German, and don’t even know good Arabic that has hundreds 

or thousands of years of heritage and knowledge. One of those people was Professor 

Ghazal (dear) and allegedly professor for the Arabic language in the university of 

Morocco and partner to king of Morocco, king Hasn, or who ever was king of Morocco 

at that time in 1982. I was forced to quit my job at Siemens in December 1981, and this 

is due to my family terrorist attack on Siemens employees in Gruenwaldt around the 

same time to force Siemens to let go of me and stop trying to get my attention to my 

past, and this terrorist attack was 100% performed by Dr. Sami Assassa who is with 

Rockefeller son alias Jawdat Baroudi married to two sisters and were forcing Siemens 

to let go of me and stop reminding me with my past, but also to stop or slow Siemens in 

the Atomic energy research and development, because in that terrorist attack were two 

persons killed, a scientist and Physicist specialized in Atomic Energy, and a higher 

Siemens director, and it would not surprise me if it was Director Radtke or one of his 

close associates who were the head of Middle East Marketing. Whereby Dr. Sami 

Assassa tried to make me look as if I was involved in the terrorism attack on Siemens, 

with out me noticing or seeing any relations at that time, which he forced me with ESP, 

I know he forced me because I tried for weeks to resist his request, but I had no chance 

at that time, he wanted that I get him Siemens internal telephone book, and explain to 

him how he can identify rich or higher employees in Munich so he may allegedly sell 

them expensive oriental carpets. Which he did not really need me to do any of it, 

because he was a spy and a terrorist with ESP and can read any one thoughts and mind 

who has no ESP. Also Dr. Sami Assassa 100% tried to kill me in a terrorist attack 

performed in 1981 on Oktoberfest festival and twelve persons get killed and many 

injured in this terror attack, and the whole city of Munich was set in panic for weeks, 

just like New York city was set in Panic for years. I was in Oktoberfest on that day right 

by the trash can at the main entrance of the festival, where allegedly the bomb was 

located, and for a few minutes, I was standing next to that trash can drinking bier, which 

is absolutely unusual for me, because I loved drinking bier in the bier tent where all the 

people are dancing and singing, making jokes, having fun and very joyful, but on this 

day which it never happened before, I was out side drinking my bier, and for a few 

minutes I had a lot of confusion in my mind, or conflicting thoughts, the one telling me 

to put my bier down and run to catch the tram, and the other telling me to stay and 

finish my one liter bier mug, the mug was more than three quarters full, and I never 

leave my bier unless I am absolutely drunk, which I was not, it was my first bier, any 

way these conflicting thoughts to stay or to go to the tram kept on for a few minutes, 
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until suddenly, today that is my believe, I was forced by ESP to put my bier on the 

ground and run to the tram, which I did, and in the second stop in the tram, which was 

located by local newspaper publisher I heard a very loud bang, after twenty minutes and 

at home I saw in the news that Oktoberfest was bombed. Until today I am not sure what 

was then, I either did not make a relation between the bang and the bomb or I did but I 

was forced through ESP deceive to misunderstand it. But today I know Dr. Sami 

Assassa was the one who planned and bombed the Oktoberfest. Also I recall being in 

Oktoberfest with my Employer Mr. Hoegl, alias either James Robinson Pierce the fake 

brother of ex-USA-first-lady Barbara Pierce Bush or his one-egg twin brother, as a 

company employees trip, and Anita Disbray alias Cathleen Kennedy most probably 

after cosmetic surgery procedure and most probably in Damascus, Syria after she killed 

her two husbands in 1946 and 1948 and went undercover and tried many times to kill 

me and cash the life insurance policy, and on that trip a glass bier mug, which probably 

weighs 2 kg, was through  at me by ESP and missed my head by one centimeter. And 

Jawdat Baroudi alias son of Rockefeller/Porsche and official relative and friend to 

Kabani alias Lawrence S. Kubi, who worked at Rockefeller Medical Research Center in 

New York at least until 1957, and Jawdat Baroudi with his wife the sister of Dr. Sami 

Assassa, visited me some times in 1985, to take my mind of his first wife Mrs. Kabani 

alias Mrs. Kubi, who operated on me and Fareed Kheir alias George W. Bush and out of 

Cathleen Kennedy he made Anita Disbray, but also forced my mind to hang on Najlaa 

Mahmoud, alias Barbara Carrera  while she was allegedly in Damascus in that period of 

time, but also forced me with ESP to take him to the following places to keep me busy 

while Najlaa Mahmoud was away because of the following reasons: 

12.7.1. To Lichtenstein, to link the royalties there to my fake brother Nashaat alias 

Nick Naggar who was surrounded by the company Deutsche Hilti which is 

owned by Lichtenstein royalties where also Alia Kose alias Anita Naggar 

worked until they kidnapped him to USA. Also to remind me with my 

alleged trip to Phardos or Vaduz in 1959 so I may think I am of the 

Lichtenstein royalties 

12.7.2. Took me to Japanese restaurant to take my mind of Tokyo trip in February 

1985, where I was raped by American/Japanese woman/girl and stole my 

children and hopelessly brained washed me through the company Silver 

Reed, whereby I got this project through Adnan Shabababi alias brother to 

USA actor Ron Silver (his friend is Oliver Reed and probably both are the 

owners of the Japanese Company called Silver Reed) and prince Andrew the 

Duke of York, whereby Adnan Shababibi was also a friend of Dr, Sami 

Assassa and was his neighbor in Gruenwald, where he killed the two 

Siemens employees, where Adnan Shababibi worked also at Siemens 

allegedly only for six months in the department responsible to the Middle 

East electronic marketing and standards, the department responsible for my 

research at ECMA, ASMO and Arabic standards. Adnan Shababibi who 

manipulated me and my life with ESP and set me up several times so I may 

look mentally unstable. 

12.7.3. Took me to a small bier festival in Rosenheim 60 Km south of Munich, 

which is the same as little Oktoberfest and to take my mind of Oktoberfest 

Bombing, but also took me, which I was forced to go with him, to Dr. Sami 

Assassa who I never was able to like or even like his site. In other words I 

always hated him. Whereby today I know he is the brother to Leo Sayer and 

possibly is the same person as Leo Sayer but in another disguise, and all this 

to force my mind not to think about them bombing Siemens in Gruenwald 

and Oktoberfest. 
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12.7.4. He forced me with ESP to take him to Striptease bars to take my mind of 

Curso the Bar in Lohhof which is owned by James Robinson Pierce and his 

brother Hugh Hefner, who is supplying prostitutes worldwide to all their 

prostitute houses also in Syria, Jordan, Saudi Arabia, Egypt and Lebanon 

12.7.5. Forced me with ESP to think what he wanted me to think, he is Arab, and 

this is his first trip to Europe, which he letterly descriped Europe as “This is 

the true paradise” in reaction to farduz a town I was allegedly in it in 1959 

which points to Vaduz, Lichtenstein. But today I know I was born in 

England and was taken to USA some times shortly after my birth to my half 

brother George H. W. Bush as his official son George, whereby they get 

disposed of me in 1959 and replaced me by Fareed Kheir who call him self 

today George W. Bush 

12.8. At Siemens I was forced to work in the project for the Ports Authority of Saudi Arabia, 

which was to build brand new  14 ports, which did not exist before, and in particular I 

was forced to get involved in the design of the hardware but also the software because 

allegedly I became an expert and specialized in the design and development of multi-

lingual computer systems., but in reality it was to force my mind or force me or my 

attention to see: 

12.8.1. All is new even the ports, buildings, employers,  employees, whereby I was 

also involved in their training, and over 98% of all Saudi employee were 

American, English, other Europeans, Indians, Pakistanis, from Thailand , 

Indonesia, Philippine, Egypt and American/English pretending to be 

Syrians, Jordanians, Lebanese, Palestinians and Tunisians 

12.8.2. In software I was forced to understand shipping and shipping handling and 

what ships carry for cargo, which 100% point to 100% imported food stuff, 

where I also was forced to study details such as each kind of vegetable, 

fruits, spices, cans, frozen goods, which all point to that Siemens wanted to 

get my attention to Damascus, Syria in 1959, where my fake grandfather 

Kamel Baroudi and my fake uncle Mamdoh Baroudi Alias King George V 

him self after cosmetic surgery or his son brother to Adolf Hitler, and my 

fake uncle Bdeaa Baroudi alias Joseph P. Kennedy junior, all were working 

in 1959 in Damascus, Syria for the American/English Military in supplying 

food and food stuff such as vegetables, fruits, spices, frozen goods, cans and 

others to the American/English Military base called Damascus and they 

were using the same business to transport drugs all over the world through 

trusted allies such as Jordan, Israel, Egypt, Kuwait, Saudi Arabia and so on 

and through all other American and English Military bases worldwide also 

in Germany, Turkey, Italy, Greece and many others and last but not least to 

USA. The prove for all that is the members of my fake and real family and 

what they do, but I am and my life is prove as well as my brain wash in the 

American Military base McGraw casern in Munich, Germany between 1970 

and 1972, this mean I get to know how military work and the life inside a 

public casern in compression to a hidden casern(s) in Syria, Jordan, 

Lebanon, Palestine and in Egypt, including Damascus 1959 which was 

100% identical, specially that I was forced in November 1969 and in 

January and February 1970 and prior to McGraw casern to work in a so 

called Gross Market Halle, which is Munich center import/export and whole 

sale for food stuff where I was forced to empty the food cargo also in the 

incoming and outgoing trains, just like the trains directly out side our door 

in Damascus Syria in 1959, which ended next door and behind the walls and 

where drugs were loaded, among others the drugs of the farm of my fake 

aunt Eftikar Kheir alias daughter of Elizabeth Bowes-Lyon and her fake 
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children among other Farihat Kheir alias Sophia Loren and her husband 

alias Stavros Niarchos and Farhat Kheir alias William H. T. Bucky Bush the 

fake brother of George H. W. Bush and Fareed Kheir alias George W. Bush, 

Faihaa Kheir alias hidden sister of Cathleen Kennedy and Fikrat Kheir alias 

son of Sophia Loren with George H. W. Bush my half brother and brother to 

among others, Billy Graham and Charlton Heston and they are all drug 

dealers and International multi crime organization. But the FBI and Dun and 

Bradstreet in Connecticut, USA confused my mind and brain washed me not 

to understand, specifically what I learned through Siemens AG, also what I 

learned on the project of the Port’s Authority of Saudi Arabia, and 

pretended to remind me with Adelheid Kuczka. Today I know and since all 

Arabic computers had fake Arabic language and it was used as a show as if 

they are using Arabic computers, in reality they did not want to create a 

proper multi-lingual English/Arabic computers, because, first they all spoke 

mainly English , second they did not want who speaks Arabic to get 

educated. 


